
Van: Wim Cornelissen  

Verzonden: woensdag 30 augustus 2017 11:28 

Aan: Commissie Fysiek 
CC: Raadsleden; Arno Walraven; Piet Verlinden; Stan Backus; Esther Puts 

Onderwerp: Cie FK 12sep17: Nagekomen stukken college 'Sonderend bespreken planologische 
bestemming Wetselderstraat 2a te Ell' (agendapunt 9.7) 

 

Beste leden van de commissie fysiek, 

 

Vanochtend heeft commissievoorzitter J. Custers de voorlopige agenda van de 

commissievergadering fysiek van 12sep17 door mij de digitale deur laten uitsturen. 

 

Vlak daarna is aan mij ambtelijk een 7-tal stukken aangereikt dat betrekking heeft op het 

onderwerp ‘Planologische bestemming Wetselderstraat 2a te Ell’. 

Daarover is in de voorlopige agenda onder punt 9.7 al een schriftelijke mededeling opgenomen. 

Aanvankelijk was het de bedoeling om in de commissievergadering fysiek van 12sep17 een 

voorstel te bespreken. 

Vervolgens werd aan de griffie bericht dat die vergadering niet meer haalbaar was en dat een 

voorstel later in 2017 aan de commissie zou worden aangeboden. Dát staat in die schriftelijke 

mededeling aan de commissie. 

 

Nu, vanochtend, is toch namens het college een voorstel aangeboden met de bedoeling dat 

sonderend te bespreken in de commissievergadering fysiek van 12sep17. 

 

Commissievoorzitter Custers geeft de commissie in overweging die nagekomen stukken sonderend 

te bespreken bij agendapunt 9.7, indien en voor zover er dan nog voldoende vergadertijd rest. 

 

De desbetreffende stukken zijn in iBabs te vinden; zie agendapunt 9.7.  

 

Wim Cornelissen 

Griffier. 

 


